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Møtereferat	Årsmøte	2016		

Dato:	1.	mars	2017	
	
	
	
	
Sak	1) Godkjenne	stemmeberettigede	
Kommentarer:	Ingen	
Forslag:	Alle	fremmøtte	er	stemmeberettiget.	
Vedtak:	Godkjent	
	
Sak	2) Godkjenne	innkalling,	sakliste	og	forretningsorden	
Kommentarer:	Kan	regnskap	og	årsmeldinger	legges	ut	sammen	med	saklista	slik	at	
medlemmene	kan	lese	gjennom	dette	i	forkant	av	årsmøtet	og	være	litt	mer	forberedt.	
Det	går	fort	i	svingene	under	årsmøtet	og	da	er	det	ikke	så	enkelt	å	se	alle	detaljene.	
Svar:	Dette	var	et	godt	forslag	som	vi	godt	kan	prøve.	Regnskapene	er	klare	i	god	tid	før	
årsmøtet,	så	den	eneste	utfordringen	er	å	få	lederne	til	å	ha	ferdig	årsberetningene	i	tide.	
Vi	kan	godt	prøve	dette.		
Forslag:	Innkalling,	sakliste	og	forretningsorden	godkjennes.	Fra	og	med	årsmøtet	2017	
skal	regnskap	og	årsmeldinger	legges	ut	sammen	med	saklista.		
Vedtak:	Godkjent	
	
Sak	3) Velge	dirigent,	referent	og	to	medlemmer	til	å	signere	protokollen	
Forslag:	
Dirigent:	Kjell	Olav	Einarsve	
Referent:	Tron	Vedul	Tronstad	
Signerer	1:	Torbjørn	Nyborg	
Signerer	2:	Kjersti	Husby	
Vedtak:	Godkjent	
	
Sak	4) Økonomirapport,	hovedlaget	og	grupper	
Hovedlaget	(se	vedlegg	1):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Katrine	Selven.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.		
Det	stilles	spørsmålstegn	rundt	lånet	på	kunstgressbanen	og	hvorfor	det	ikke	står	i	
balansen.		
Vedtak:	Godkjent,	men	det	undersøkes	rundt	kunstgressbanelånet.			
	
Kunstgressbanen	(se	vedlegg	2):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Katrine	Selven.	
Kommentarer:	Ingen	
Vedtak:	Godkjent	
	
Klubbhuset/Trim	(se	vedlegg	3):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Katrine	Selven.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.	
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Vedtak:	Godkjent	
	
Fotballavd	(se	vedlegg	4):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Hege	Røsdal.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.		
Det	ble	stilt	spørsmål	rundt	hva	utgiftsposten	6810	Administrasjon	er.		
Vedtak:	Godkjent,	og	det	undersøkes	hva	som	går	inn	i	Administrasjon.	
	
Friidrett/Idrettsskolen	(se	vedlegg	5):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Katrine	Selven.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.		
Vedtak:	Godkjent	
	
Håndballavd.	(se	vedlegg	6):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Katrine	Selven.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.	
Vedtak:	Godkjent	
	
Skiavd.	(se	vedlegg	7):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Kjersti	Husby.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.		
Trimpenger	
Kan	noe	av	det	som	føres	på	konto	5000	Lønn	gjøres	om	til	kjøregodtgjørelse?	Svar:	Det	
er	blitt	vesentlig	strengere	rundt	denne	regelen,	men	det	kunne	vært	mulig.	Så	lenge	det	
er	under	10	000	per	person	er	det	uproblematisk.	Dette	er	for	øvrig	noe	som	alle	
avdelingene	må	tenke	på.		
Vedtak:	Godkjent	
	
Stokkvola	Tusenårssti	(se	vedlegg	8):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Katrine	Selven.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.	
Beløpet	på	Høgseterrennet	(159	kroner)	virker	usannsynlig	lavt.	Det	ble	gjennomført	
relativt	mye	arbeid	i	løpet	av	sommeren	som	burde	koste	rundt	50	000	kroner.	
Forklaringen	kan	være	at	fakturaen	ikke	kom	før	i	2017.	Det	er	også	mulig	at	dette	har	
blitt	utgiftsført	på	tursti.		
Vedtak:	Godkjent	
	
Treningssenteret	(se	vedlegg	9):	Regnskapet	ble	lagt	fram	av	Jørgen	Reitan.	
Kommentarer:	Revisorene	anbefaler	regnskapet	godkjent.	
Vedtak:	Godkjent	
	
Sak	5) Årsrapporter	
Arbeidsutvalg	(se	vedlegg	10):	Årsrapporten	ble	lest	opp	av	Kjell	Olav	Einarsve.	
Kommentarer:	Burde	det	vært	nevnt	at	det	ble	avholdt	ekstraordinært	årsmøte	pga.	
lederproblematikken	som	var	en	periode.	Svar:	Det	står	på	forsida	at	det	har	vært	to	
ledere	i	løpet	av	året.		
Burde	det	nevnes	at	det	har	blitt	kjøpt	inn	et	lydanlegg	som	alle	avdelingene	kan	bruke,	
og	at	det	er	hovedlaget	som	eier	dette.	Svar:	Dette	legges	til.		
Vedtak:	Godkjent,	og	årsmeldingen	oppdateres	med	informasjon	om	lydanlegg.	
	
Fotballavd.	(se	vedlegg	11):	Årsrapporten	ble	lest	opp	av	Franck	Ude.	
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Kommentarer:	Er	fotball	senior	en	egen	avdeling?	Svar:	Nei,	de	er	en	del	av	
fotballavdelingen.		
Baneansvarlig,	Kjell	Asle	Slettvold,	gjør	en	strålende	jobb	og	fortjener	skryt.	Dette	har	til	
og	med	blitt	påpekt	av	motstanderlag	som	har	vært	på	besøk.		
Vedtak:	Godkjent	
	
Friidrett/Idrettsskolen	(se	vedlegg	12):	Årsrapporten	ble	lest	opp	av	Kjell	Olav	Einarsve.	
Kommentarer:	Ingen	
Vedtak:	Godkjent	
	
Håndballavd.	(se	vedlegg	13):	Årsrapporten	ble	lest	opp	av	Kjell	Olav	Einarsve.	
Kommentarer:	Ingen	
Vedtak:	Godkjent	
	
Skiavd.	(se	vedlegg	14):	Årsrapporten	ble	lest	opp	av	Jostein	Øien.	
Kommentarer:	Ingen	
Vedtak:	Godkjent	
		
Stokkvola	Tusenårssti	(se	vedlegg	15):	Årsrapporten	ble	lest	opp	av	Kjell	Olav	Einarsve.	
Kommentarer:	Ingen	
Vedtak:	Godkjent	
	
Treningssenteret	(se	vedlegg	16):	Årsrapporten	ble	lest	opp	av	Ann	Cathrin	Fossum.	
Kommentarer:	Spinning	fredag	klokken	1000	er	den	mest	populære	timen	i	uka.		
Vedtak:	Godkjent	
	
Sak	6) Strategiplan	og	organisasjonsplan	
Info:	Oppdatert	organisasjonsplan	ble	lagt	ut	sammen	med	saklista	på	hjemmesida	slik	
at	medlemmene	kunne	lese	gjennom	denne	i	forkant	av	årsmøtet.		
Strategiplanen	er	uendret	med	unntak	av	årstall	på	forsida.		
Kommentarer:	Ingen	
Forslag:	Organisasjons-	og	strategiplan	godkjennes	slik	de	ble	lagt	fram	ved	sakslista.	
Vedtak:	Godkjent	
	
Sak	7) Kontingent	
Info:	Som	det	korrekt	ble	påpekt	under	forrige	årsmøte	står	det	i	den	nye	lovnormen	at	
alle	medlemmer	i	idrettslag	skal	betale	minst	100	kroner.	Det	betyr	blant	annet	at	vi	
ikke	kan	ha	familierabatt	sånn	som	vi	har	nå.		
I	etterkant	av	årsmøtet	ble	det	sjekket	opp	om	vi	måtte	gjøre	om	på	vedtaket	som	ble	
gjort	på	årsmøtet,	men	det	trengte	vi	ikke.	Nå	må	vi	derimot	ta	stilling	til	dette.	
Hovedlaget	foreslår	at	vi	går	for	minstesats	på	100	kroner	per	medlem	fra	og	med	2018,	
uavhengig	av	alder	og	familierelasjon.		
Taperne	av	dette	blir	store	barnefamilier	som	kan	få	flere	hundre	kroner	dyrere	
kontingent.		
Kommentarer:	Ingen	
Forslag:	Medlemskontingent	for	2018	blir	100	kroner	per	medlem,	uavhengig	av	alder	
og	familierelasjon.	
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Vedtak:	Godkjent	
	
Sak	8) Innkomne	saker	

a. Snøproduksjon	på	fjellet	
Info:	Skiavdelingene	ser	på	muligheten	for	å	få	til	snøproduksjon	på	fjellet.	
Prosessen	er	fortsatt	på	et	tidlig	stadium	og	det	er	ikke	sikkert	at	planene	blir	
videreført.	Hvis	det	derimot	viser	seg	at	et	slikt	anlegg	kan	realiseres	må	det	tas	
opp	lån	for	å	finansiere	anlegget.		
Kommentarer:	De	siste	dagene	har	det	blitt	klart	at	den	opprinnelige	planen	blir	
for	kostbar.	Det	trengs	derfor	ikke	å	tas	en	avgjørelse	på	saken	under	årsmøtet.	
Det	jobbes	for	øvrig	videre	med	saken	for	å	se	på	alternative	løsninger.	Saken	tas	
opp	senere	ved	behov.		
	
b. Æresmedlemmer	
Info:	I	forbindelse	med	110-årsjubileet	til	IL	Aasguten	har	vi	en	fin	mulighet	til	å	
utnevne	nye	æresmedlemmer.	Hovedlaget	har	fått	inn	forslag	og	vurdert	at	fem	
personer	for	tildelt	æresmedlemskap	i	IL	Aasguten:	Franck	Ude,	Jostein	Øien,	
Asbjørn	Andersen,	Hermann	Storflor	og	Kjell	Olav	Einarsve.	
Kommentarer:	Ingen	
Forslag:	Årsmøtet	godkjenner	at	Franck	Harald	Ude,	Jostein	Øien,	Asbjørn	
Anderssen,	Hermann	M.	Storflor	og	Kjell	Olav	Einarsve	blir	æresmedlemmer	i	IL	
Aasguten.	Disse	for	en	oppmerksomhet	senere	i	år.		
Vedtak:	Godkjent	
	

Sak	9) Valg	
	
MERK!!	I	etterkant	av	årsmøtet	fikk	vi	avklart	hvem	som	skal	være	
nestleder	i	styret	og	leder	i	friidrett.	Disse	er	lagt	til	i	listene	under.		
	

Info:	Valgkomiteen	la	fram	forslag	til	nye	medlemmer	i	hovedstyret	og	
avdelingsgruppene.	
	
Arbeidsutvalg:		

- Leder:	Kjell	Olav	Einarsve	(2018)	
- Nestleder:	Thea	Hammeren	(2018)	
- Sekretær:	Tron	Vedul	Tronstad	(2019)	
- Kasserer:	Karin	Arentz	(2019)		
- Styremedlem:	Anne	Grete	Nyborg	(2019)		
- Vara:	Kari	Skagen	Aas	(2019)	
- Webansvarlig:	Tron	Vedul	Tronstad	(2019)	

Kommentar:	Årsmøtet	gir	Hovedstyret	rett	til	å	konstituere	ny	nestleder	når	det	er	på	
plass.	
MERK!	Thea	Hammeren	tok	på	seg	nestlederrollen	i	etterkant	av	årsmøtet.	
	
Valgkomité:	

- Leder:	Magne	Christiansen	(2018)		
- Ronny	Berg	(2018)	
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- Astrid	Ringen	Olaussen	(2020)		
	
Treningssenteret:		

- Leder:	Ann	Cathrin	Fossum	(2019)		
- Jørgen	Reitan	(2019)	
- Sveinung	Mossing	(2019)	
- Maiken	Sandberg	(2019)	

	
Fotball:		

- Leder:	Franck	Ude	(2018)	
- Stig	Rønning	(2018)	
- Elin	Ringen	(2018)	
- Hege	Røsdal	(2018)	
- Kjell	Asle	Slettvold	(2018)	
- Per	Olav	Mikkalsen	(2019)	
- Heidi	Larsen	(2019)	

	
Håndball:		

- Leder:	Marthe	Myhr	(2018)	
- Aase	Vedul-Moen	(2019)		
- Hilde	Hegge	(2018)	
- Line	Benjaminsen	(2019)	
- Per	Ove	Opheim	(2019)		

	
Skiavdelingen:	

- Leder:	Kjersti	Husby	(2018)	
- Torbjørn	Ekle	(2019)	
- Hanne	Dahl	(2018)	
- Morten	Einarsve	(2019)		
- Trond	Roar	Almlid	(2019)		
- Øyvind	Evenhus	(2019)		

	
Friidrett/Idrettsskole:	

- Leder:	Marte	Tiller	(2018)	
- Jørgen	Alstad	(2018)	
- Kristin	Christiansen	(2018)	
- Roger	Bollerud	(2018)	
- May	Britt	Kirknes	(2018)	
- Karin	Arentz	(2018)	
- Sigrid	Myhr	(2018)	

Kommentar:	Årsmøtet	gir	Hovedstyret	rett	til	å	konstituere	ny	leder.	De	er	tilstrekkelig	
medlemmer,	men	må	bli	enige	om	hvem	som	skal	ta	rollen.	
MERK!	Marte	Tiller	tok	på	seg	lederrollen	i	etterkant	av	årsmøtet.		
	
Revisorer:	

- Terje	Skjesol	(2018)	
- Torbjørn	Nyborg	(2019)	
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Kommentar:	Under	årsmøtet	stilte	Torbjørn	Nyborg	som	ny	revisor	for	Astrid	Revhaug.		
	
	
Nytt	styre	i	IL	Aasguten	består	av:	

- Leder:	Kjell	Olav	Einarsve	
- Nestleder:	Thea	Hammeren	for	Gaute	Evenhus	
- Kasserer:	Karin	Arentz	for	Katrine	Selven	
- Sekretær:	Tron	Vedul	Tronstad	
- Styremedlem:	Anne	Grete	Nyborg	for	Stine	Berg	
- Styremedlem:	Ann	Cathrin	Fossum	
- Styremedlem:	Franck	Ude	
- Styremedlem:	Martha	Myhr	
- Styremedlem:	Kjersti	Husby	for	Jostein	Øien	
- Styremedlem:	Marte	Tiller	for	Anton	Bryhn	
- Vara:	Kari	Skagen	Aas	for	Thore	Tvete	

	
	
	
	
	
	
	
	
___________________________________________	 	 ___________________________________________	
Torbjørn	Nyborg	 	 	 	 	 Kjersti	Husby	
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Årsrapport	for	Arbeidsutvalget	IL	Aasguten	2016	

Leder	:		 Kjell	Olav	Einarsve/Gaute	Evenhus	 	
Nestleder:	 Gaute	Evenhus	
Sekretær:	 Tron	Vedul	Tronstad	
Kasserer:	 Katrine	Selven	
Styremedlem:	Stine	Berg	 	 	
Vara:	 	 Thore	Tvete	
	
Møter:	
Hovedstyret	har	avholdt		4	møter	og	2	møter	i	Arbeidsutvalget.	Møtesaker	har	bla.	vært	
organisering	og	drift	i	laget	,	Klubbhus	og	Økonomi..	
	
Hjemmesiden:	
Denne	fungerer	bra.	Vi	har	link	til	alle	sponsorer	som	ønsker	det	og	det	er	lett	for	oss	å	legge	
ut	informasjon.		
Oppfordrer	alle	til	å	følge	med	på	informasjon	om	lagets	aktiviteter	som	blir	lagt	ut	her.	
	
Kontingent.	
IL	Aasguten	skal	ha	kontingent	av	alle	som	skal	trene	på	Treningssentret	da	de	må	være	
medlem	før	de	kan	melde	seg	inn	i	sentret.	Viktig	at	alle	som	er	med	på	aktiviteter	er	
medlem	.	
	
Profilering:	
Det	har	vært	salg	av	skiklær	og	annet	klubbtøy,	Coop	Frosta	styrer	klubbtøy	og	SKI	
organiserer	alt	salg	av	skiklær.	
	
Utstyr:	
Investert	i	nytt	lydanlegg	til	75	000,-	som	skal	benyttes	både	på	skihytta,	fotballstadion	og	
som	mobilt	anlegg.	Dette	kan	gi	oss	litt	leieinntekter	da	anlegget	kan	leies	ut	til	feks.	17.	mai	
og	St.	Olavslopp.	
	
Anlegg:	
Fjellet:		Det	er	gjort	svært	mye	forbedringer	både	i	turløyper	og	i	lysløypa	,	mye	skilt	er	på	
plass	langs	turstier.	
Kunstgressbanen:	Denne	er	flittig	brukt	og	Fotball	har	ansvar	for	anlegget	
Stallmyra	:	Ballfangernett	er	på	plass	og	banen	kan	brukes	av	alle.	
Hall	i	Åsen:	Kommunen	har	bestemt	å	fremflytte	bygging	av	hall	,	så	den	skal	være	på	plass	i	
2018.	
	
Klubbhuset:	
Ledige	lokaler	blir	nå	brukt	til	møterom	for	Idrettslaget.	
	
Økonomi:	

Vedlegg	10	
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Lagets		økonomi	må	kunne	betegnes	som	meget	god.	Takket	være	Ildsjeler	som	jobber	godt	,	
sponsorer	,	støtte	fra	det	offentlige	gjennom	LAM	–midler,	Grasrotandelen	fra	Norsk	
Tipping.	Og	støtte	fra	privatpersoner.	Alle	lagets	regnskap	blir	ført	av		Åsen	Regnskapslag	og	
lagets	bankforbindelse	er	Aasen	Sparebank.	En	stor	takk	til	alle	som	styrer	økonomi	i	
avdelingene	og	kasserer	i	hovedlaget	som	har	god	kontroll	på	hele	laget.	

	
Sluttkommentar:	
Arbeidsutvalget	ønsker	å	takke	tillitsvalgte	i	laget	for	innsatsen	i	året	som	har	gått	,	både	de	
som	nå	velger	å	avslutte	sitt	verv	og	de	som	ønsker	å	være	med	videre.	Det	jobbes	godt	i	alle	
avdelinger	,slik	at	det	er	muligheter	for	å	aktivisere	både	liten	og	stor		i	IL	Aasguten.	
En	stor	takk	til	alle	frivillige,	trenere,	loddselgere,	waffelsteikere,	Kunstgressbanebyggere,	
løypearbeidere	både	sommer	og	vinter	,	og	alle	som	tar	store	og	små	tak	for	at	alt	skal	
fungere.	
	
Åsenfjord	25.	Februar	2017	
For	Arbeidsutvalget	
Leder		
Kjell	Olav	Einarsve.	
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Årsberetning   2017      IL Aasguten fotball 
 
Styrets sammensetning 
 
Leder                Franck Ude 
Nestleder  Stig Rønning 
Sekretær             Elin  Ringen 
Økonomiansvarlig Hege Røsdal 
Materialansvarlig Linda Opheim Saugestad 
Anlegg   Kjell Asle Sletvold 
Seniorkontakt  Mats Jørgen Nesjø 
 
Andre roller 
   
Dommer ansvarlig    Franck Ude 
Web og it ansvarlig    Stig Rønning 
 
Trenere   

Alder Lag Sesong Trener	1 Trener	2 Lagkontakt	1
Seniorfotball

Damer	7.	serie	avd.2	2016 Ole	Morten	Gausen Franck	H.	Ude Rino	Andre	Holst

Herrer	5.div	avd.	01 2016 Pål	Arne	Rønning Eivind	Christiansen -

Herrer	6.div	avd.	02 2016 - - Trond	Roar	Almlid

Ungdomsfotball
G2002 2016 John	Hiberg John	Hiberg

G2003 2016 Rune	Reinås Tone	Alstad

J2003	(Skogn) 2016 Anne	Berit	Haabeth

Barnefotball
G2005 2016 Ola	Grenne Hanne	Augdal

G2006 2016 Ronny	Berg Jarle	Selven Katrine	Selven

G2007 2016 Heidi	Larsen Håvard	Balsvik Torstein	Husby

J2005 2016 Gaute	Evenhus Eva	Karin	Evenhus

J2006 2016 Trond	Dullum Martin	Pedersen Eva	Andersen

J2007 2016 Anton	Bryhn Astrid	Almlid

Knøtt
G2008 2016 Jørgen	Olsen Jørgen	Alstad

G2009 2016 Jarle	Selven Andreas	Aune Jonas	Myhr

J2008 2016 Bjørnar	Langlid Ann	Cathrin	Fossum

J2009 2016 Magne	Christiansen Kjell	Asle	Sletvold Kristin	Tangen	Hovdal

Miniknøtt	2010	(Mix)2016 Magni	Ude Jørgen	Olsen

   
 
Andre bidragsytere 
Morten Haabeth 
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Arnold Tronstad 
Jarle Selven 
Arild Hovdal 
Egil Hovdal 
Odd Arne Sætertrø 
Geir Olav Vordal 
Ronny Berg 
Vegard Hovdal 
Sigurd Svendgård 
 
Styrets arbeid 
 
Styremøter: 
Det er avholdt 20 styremøter.  
Utover dette har vi hatt ukentlig kontakt på forskjellige forum og fysiske møter.  
 
Andre møteforum vi har arrangert:  
Trener og lagkontakmøte vår- 2016 
Ett planleggingsmøte med bidragsytere på 3V3 turnering 
Klubbforum 
Trener og lagkontakmøte høst- 2016 
Samarbeidsmøte med senior herrer 
Samarbeidsmøte med samarbeidspartner Sparebank 1 
 
Arrangementer:  
Klubbdommerkurs 
Trenerkurs 
Åpning av kunstgressbane (egen komite)  
Grendakamper 
Knøtteturnering 
3V3 Cup 
Fotballavslutning barnefotball 
Fotballfest for trenere, lagkontkater og andre bidragsytere samt avslutning for senior  
 
 
 
Fotball har deltatt i nesten alle hovedslagsmøter 
 
 
 
Veien mål og planer: SAMHOLD – RESPEKT – TRIVSEL 2016 
 
 

-Visjon: Enhver som bruker fotballbanen skal føle glede og mestring. Fotballstyret er vertskap 
her på Åsen- og vi skal sørge for at lag som kommer hit på besøk skal ha det bra.  
På Aasguten er alle spillere like viktige fra knøtt til senior.  
 

1: Gi tilbud om trener- og dommerkurs, samt «basic»-trenerinfo til trenere uten kurs. 
2: Sørge for komplett draktsett og «trenersett» til alle lag 
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3: Drift- og vedlikeholdsplan for kunstgressbanen 
- Stallmyra skal være i drift i løpet av 2016 

4: Definering av alle roller og oppgaver i fotballen. Målet med det er: 
– Avklare arbeidsomfanget til fotballstyret. Gi neste styre en enkel jobb med å ta 

over. Oppgaver og roller er da ferdig definert. 
– Sørge for at alle roller i fotballen ikke er større enn at de fleste kan ta de på 

seg. 
5: Økonomisk kontroll: 

– Ved blant annet et eget budsjett pr. lag og en dugnad pr. lag  
6: Ny kommunikasjonsstrategi mot trenere og lagkontakter. Målet med det er: 

– Alle skal få nødvendig informasjon og vite hvor man finner den 
– Alle skal få svar på det de lurer på 
– Styret skal ikke være 24/7 Kundesente 

       7:  Flere ungdommer ut på banen.  
       8: Sportsplan for fotballen og revidere klubbhåndbok 
       9: Bedre samarbeid og kommunikasjon med senior herrer 

- Utarbeide samarbeidsavtale med senior 
 
 
Evalusering av mål:  
 
1. Vi har arrangert klubbdommerkurs og trenerkurs for «gamle» og nye trenere og dommere.  
 
2.  Alle lag har fått nye draktsett som skal vare i fire år fra 2016 etter avtale med Hummel 
v/Marius Sagen. Etterbestilling av utsyr og klær skal skje via Coop Frosta v/Randi Risan.  
Har hatt varierende erfaringer med trykk som er utført av LevFro.  
Alle lag har fått nye utstyrsbagger med utstyr og førstehjelpsskrin/veske.  
 
3: Kunstgressbanen med asfaltering rundt samt nye innbytterbenker og komplett hjul-sett 
på alle er mål er ferdig og i full drift. Anleggsansvarlig har sørget for driftsplan og god 
baneplanlegging gjennom sesongen.  

-Stallmyra er ikke ferdigstilt men er i bruk til trening 
 

4: Vi har definert rollene i fotballgruppen,  men har en vei å gå med arbeidsbeskrivelser og  
ansvarsfordeling, samt komme til enighet om antall roller og sammensetning av 
fotballgruppen for fremtiden  
Vi har ikke klart å redusere arbeidsmengden for fotballgruppen, men ser på året som  
gikk som en god erfaring i forhold til hva som fungerer bra, og hvilke roller og oppgaver som 
kan fjernes ev endres.  
 
5: Viser til eget regnskap for detaljer.  
 
6: Vi i styret har mottatt henvendelser på mange ulike kanaler, men har hatt som hovedregel at 
all kommunikasjon inn mot styret skal motas på mail som man finner på hjemmesiden. Vi har 
hatt en administrator av denne mailadressen, som har videresendt mailene til sluttbruker i 
styret. Opplever at dette har fungert bra og har ikke fått negative tilbakemeldinger på dette da 
vi tok det opp til evaluering på trenger og lagkontaktmøte i høst.  
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7:Vi er i oppstartgropa med ett juniorlag som har hatt treninger i vinter, arbeider videre med å 
få på plass trener og lagkontakt for dette laget  
 
8:Vi har ikke skrevet sportsplan eller revidert klubbhåndboka 
 
9: Vi har hatt seniorkontakt i styret i året som gikk og det er gjennomført samarbeidsmøter 
med senior herrer og fotballstyret. Samarbeidsavtalen er ikke i mål per d. d 
Vi i styret opplever at samarbeid og kommunikasjon med senior herrer har blitt bedre og ser 
frem til å arbeide videre med dette.  
 
Utover vanlige styresoppgaver er det en del andre oppgaver som har vært tidkrevende 
 
For- og etterarbeid med enkelte dugnader 
Grendakampene 
3v3 turnering 
Knøtteturnering 
Møter og oppsøkende virksomhet for å få på plass alle roller 
Oppfølging og vedlikehold av anlegg 
Fotballfest 
 
 
Deltagelse på turneringer/cuper 
 
Knøtteturnering:  Ekne, Markabygda, Skogn, Frosta og Åsen                                                                             
Deltatt på flere turneringer som OBOS-cup, Bergstadcup, Ørlandetcup 
 
 
 
Økonomi 
 
Se eget regnskap 
 
Spilleravgifter i år har vært:   
- Knøtt kr.  400,- 
- 9-12 år kr  900,-  
- 13-16 år kr.  1400, 
- Senior Damer:  1600 
- Senior Herrer6 div  1600 
- Senior Herrer5 div  3500 
 
 
Medlemstall for 2016 
 
Kun aktive spillere i godkjent seriespill fra fotballkrets. 
Ikke klubbdommere, dommere, yngre trenere, lagkontakter etc. 
 
 
  6-12 år 13-19 år 20- Totalt 
Kvinner  56 9 15 80 
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Menn  61 24 47 132 
Totalt  117 33 62 212 
 
 
 
TAKK 
 
Fotballstyret takker for meget god innsats og stort engasjement i ett spennende og krevende 
frivillighetsarbeid for alle våre aktive på alle plan. 
. 
Fotballstyret    



I.L.	Aasguten,	Friidrettsavdeling	2016	
	
Styrets	sammensetning	i	2016	har	vært:	
	
Leder:	Anton	Bryhn	
Nesteleder:	Jørgen	Alstad	/	May	Britt	Kirknes	
Sekretær:	Kristin	Christiansen	
Kasserer:	Karin	Nordaune	Arentz		
Styremedlemmer:	Sigrid	Myhr	og	Roger	Bollerud		
	
I	tillegg	stilte	tidligere	medlemmer	av	friidrettsstyret	velvillig	opp	på	våre	
arrangementer.		
	
Aktivitet	i	styret	2016	
	
Styret	har	i	2016	gjennomført	6	møter.	Leder	i	friidrett	har	deltatt	på	møter	i	
hovedstyret	i	IL	Aasguten.		
	
Det	nye	styret	at	gjort	en	omorganisering	i	forhold	til	tidligere	med	å	fordele	oppgavene	
og	rollene	tydeligere	mellom	styremedlemmene.	Vi	har	delt	i	to	avdelinger,	en	avdeling	
med	«vinteraktivitetene»	med	idrettsskole	og	allidrett	og	en	avdeling	med	
«sommeraktivitetene»	med	Åsenkarusell,	Nøtteløpet	og	St.Olavsloppet.		
	
Samtlige	i	styret	har	gjennomført	kurset	«Friidrett	for	barn	–	Introduksjonskurs	Trener	
1»,	en	praktisk	og	teoretisk	innføring	i	trening	av	barn	fra	6	–	12	år.		
	
Friidrettsavdeling	har	pr.	i	dag	ingen	anlegg.	Vi	benytter	oss	av	området	rundt	skolen	for	
friidrettsaktiviteter	og	låner	anlegg/hus	ved	arrangement.		
Vi	disponerer	to	lagerrom	til	lagring	av	utstyr.		
	
Friidrettsaktivitet	2016	
	
Friidrett	i	IL	Aasguten	har	en	rekke	arrangement	fra	januar	t.o.m	juni	og	fra	august	t.o.m.	
november.		
I	2016	deltok	totalt	ca.	350	deltagere	på	våre	arrangement.		
	
Allidrett	
Periodene	januar	til	april	og	august	til	desember	arrangerte	vi	Allidrett	en	gang	i	uka	
for	barn	f.o.m	det	året	det	fyller	tre	til	de	begynner	på	skolen.		
	
Idrettsskole	
Friidretten	har	gjennomført	idrettsskole	fra	oktober	til	desember	og	fra	januar	til	april	i	
2016.	Dette	er	for	barn	fra	1.	–	4.	klasse.	På	idrettsskolen	får	barna	prøvd	forskjellige	
aktiviteter	bl.	Ski,	fotball,	håndball,	skyting,	turn.	osv.		Totalt	deltok	det	80	barn	gjennom	
året	2016.		
	
Nøtteløpet	
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29.mai	arrangerte	vi	det	tradisjonelle	Nøtteløpet,	et	kretsløp	med	totalt	33	deltakere	fra	
flere	Idrettslag.	I	2016	arrangerte	vi	samme	dag	også	«KnøtteNøtte»,	for	barn	under	7	år.		
I	år	som	i	fjor	ble	arrangementet	avholdt	ved	skihytta	i	Møssingdalen.		
	
Åsenkarusellen	(ÅK)		
Gjennom	sommerhalvåret	arrangerte	vi	den	tradisjonelle	Åsenkarusellen	med	totalt	85	
deltagere.	Det	ble	gjennomført	3	terrengløp	og	en	friidrettsdag	på	Frosta,	det	var	
nærmere	60	deltagere	på	hvert	av	de	tre	terrengløpene.		
	
	
St.Olavsloppet	
I	2016	arrangerte	vi	også	St.Olavsloppet.	Loppet,	fordelt	på	50	etapper,	gikk	2016	fra	
Østersund	til	Trondheim.	29.juni	til	2.	juli.		
Loppet	ble	fulgt	av	en	dagsansvarlig	som	sørge	for	å	bistå	der	det	var	behov.	Det	var	god	
dekning	av	loopet	i	media	og	på	vår	egen	Facebookside.		
Laget	til	IL	Aasguten,	med	startnr.	57,	stilte	i	mosjonsklassen	med	ett	mixlag	som	til	slutt	
endte	på	137.	plass	totalt	med	tiden	28:33:37.	
Takk	til	lagleder	Kathrine	Selven	for	god	koordinering	og	gjennomføring	av	loopet.	
Gledelig	at	i	år	var	de	yngre	god	representert	på	loopet.		
	
Våre	to	vekslingsstasjoner	i	Fættenfjorden	og	Åsen	sentrum	ble	gjennomført	lørdag	med	
hjelp	av	en	positiv	og	blid	dugnadsgjeng	på	nærmere	50	kvinner	og	menn.	Alle	tar	
ansvar	og	bidrar	til	at	vekslingene	nok	en	gang	blir	en	suksess.	Friidretten	takker	herved	
vår	dugnadsgjeng	for	alle	hjelp!	
	
	

• Friidrettstyret	vil	takke	foreldre	som	har	hjulpet	til	samt	trenere	fra	ulike	
avdelinger	i	IL	Aasguten	og	andre	lag	som	har	bidratt	til	både	Allidrett,	
Åsenkarusell	og	Idrettsskolen.		

• Vi	vil	også	takk	IL	Aasguten	Ski	for	lån	av	Skihytta,	Frosta	IL	for	lån	av	
fridrettsanlegg	og	Åsen	Historielag	for	lån	av	Elvheim.		
	
	
	
Åsen,	15.02	2017	
	
	
	
	

____________________________________	
	

Anton	Bryhn	
Leder	IL	Aasguten	Friidrett.		



Årsmelding	

I.L.	Aasguten,	Håndball	2016	

	
Styret	i	håndballavdelingen	har	i	2016	bestått	av:	

	

Leder:	Marta	Myhr	

Kasserer:	Lene	Grenne	

Styremedlem:	Hilde	Hegge	

	

Styret	har	hatt	3	styremøter	og	annen	kommunikasjon.	

Vi	hadde	også	et	trenermøte	før	sesongen	startet	på	høsten	2016.	

	

Lagene	
Håndballavdelingen	for	I.L.	Aasguten	avsluttet	2015/16	sesongen	bestående	av	

minihåndballag	for	3	årskull.	Totalt	43	spillere.	

Årskull	-06:	19,	spillere,	9	gutter	og	10	jenter	

Årskull	-07:	13	spillere,	5	gutter	og	8	jenter	

Årskull	-08:	11	spillere,	7	gutter	og	4	jenter	

	

Sesongen	2016/2017	ble	startet	opp	med	3	årskull	i	minihåndball	og	2	årskull	i	serien.	

Totalt	68	spillere.	

Årskull	-05:	5	jenter	og	1	gutt	

Årskull	-06:	9	jenter	og	9	gutter.	

Årskull	–07:	5	gutter	og	9	jenter	

Årskull	–08:	9	gutter	og	4	jenter	

Årskull	-09:	8	gutter	og	9	jenter	

	

Alle	lagene	har	hatt	1	trening	pr	uke.	J10/J11	og	G10	trente	i	Frostahallen,	mens	

minihåndballen	har	trent	i	gymsalen	på	skolen.		

	

Seriespill	
Vi	stiller	med	lag	for	J10,	J11	og	G10	i	serien	for	sesongen	2016/2017.	Siden	J11	ikke	er	

nok	spillere,	fylles	laget	opp	med	J10-spillere.		

Frosta	er	hjemmebane	og	vi	har	vært	ansvarlig	for	2	kamparrangement	i	Frostahallen,	

hvor	foreldre	har	stilt	opp	på	dugnad.	

Klubben	har	ikke	egne	dommere	inneværende	sesong.	Frosta	IL	planla	dommerkurs,	

men	det	ble	avlyst,	og	vi	klarte	heller	ikke	verve	ungdommer	til	å	delta.	

Etter	reglementet	skulle	vi	hatt	2	dommere.	

	

Minihåndballturneringer	
Lagene	har	deltatt	på	4	minihåndballturneringer,	2	på	våren	og	2	på	høsten.	Vi	har	vært	

på	Frosta,	Levanger,	Skatval,	Skogn	og	Stjørdal.		

	

Kurs	
Vi	deltok	på	Minihåndballtrenerkurs	på	Skogn	september.		

	

Dugnad	
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Vi	har	hatt	eggsalg	2	ganger,	en	runde	før	jul	og	en	før	påske.	

	

	

• Håndballstyret	vil	rette	en	stor	takk	til	dere	som	har	stilt	opp	som	trenere	og	

hjelpetrenere.		

• Takk	til	alle	som	har	bidratt	i	2016.	

	

	

	

	

For	Håndballavdelingen	

	

	

	

	

Marta	Myhr	

	



	

	 	 	

Årsmelding	Skiavdelingen	sesongen	2016/2017	
	

Styret	har	bestått	av	
Leder:		 	 	 	 Jostein	Øien	
Nestleder/	Kasserer:		 													Kjersti	Husby	
Løypeansvarlig:	 	 	 Trond	Roar	Almlid	
Sportslig	leder:																																					Torbjørn	Ekle	
Stadionansvarlig:																																	Bjørnar	Langlid	
Kjøkkenansvarlig	:																															Hanne	Augdal	Dahl	
Utleie	av	skihytta:																																Jostein	Øien	
	
Styret	har	hatt	6	styremøter.	
Vigdis	Einangshaug	er	representant	i	NTS	(Teknisk	kommite)	
Høgserterrennet:	Jostein	Øien,	Olav	Nonstad	og	Per	Arne	Opheim	
	
Arrangementer	
Duathlon	Stokkvola	Opp	ble	arrangert	den19.	august.	Ca	50	deltagere	syklet	og	løp	til	
toppen,	fordelt	på	knøtt,	trim	og	konkurranse.	Verdt	å	nevne	er	at	det	ble	satt	ny	
løyperekord	av	Øyvind	Strømsholm	Pettersen	med	tiden	29.54.	
Vi	ble	tildelt	KM/NTE-cup	som	ble	avholdt	den		29.januar.	Rennet	måtte	flyttes	til	
Selbuskogen	Skisenter	i	år	også,	da	snøen	regna	bort.	Flyttinga	fungerte	godt	og	vi	fikk	
gode	tilbakemeldinger	fra	løpere,	ledere	og	skikrets.		Deltagelse	med	i	underkant	av	150	
utøvere.	Noe	som	kan	virke	lite	i	et	KM	(J-G	13-16	år).	Er	sendt	inn	ønske	til	NTS	om	å	gå	
tilbake	til	den	gamle	modellen	med	KM	for	alle	fra	13år	til	senior	i	ett	arrangement.	
Sender	en	takk	til	Selbuskogen	Skisenter	for	velvilje	og	god	hjelp.	
Levangerkarusellrennet	ble	gjennomført	18.januar	med	ca	90	deltagere.	Veldig	bløt	
fornøyelse,	med	kraftig	regn.	Men	vi	fikk	akkurat	gjennomført	rennet	mens	det	var	snø.	
	
	
Treninger	
Hele	skigruppa	dro	på	helgatur	til	Knyken	skisenter	i	september.	Noe	som	var	veldig	
populært	for	både	store	og	små.	
Også	i	år	har	vi	hatt	basistrening	i	gymsalen.	
Nytt	av	året	er	ett	samarbeid	med	Lånke	IL,	der	det	har	vært	noen	fellestreninger	på	
Åsfjellet	og	Selbuskogen.	Bare	positive	tilbakemeldinger.	
Trenere	har	vært:	
7-9	år:		Bjørnar	Langlid,	Jørgen	Reitan	og	Trond	Roar	Almlid					
10-12	år:		Kjersti	Husby	og	Morten	Andre	Stokkan	
Basistrening:		Vigdis	og	Per	Ove	Einangshaug	
	
Deltagelser/resultater	
Totalt	19	utøvere	har	deltatt	på	kretsrenn	og	Levangerkarusell		i	årets	sesong.	Har	hatt	3	
utøvere	som	har	deltatt	i	norgescup	for	junior.	Totalt	litt	over	100	starter	på	kretsrenn	
og	norges-cup.	Bra	deltagelse	når	en	tenker	på	snøforholdene	i	Trøndelag.	
Av	resultater	ellers	ble	det	3	andreplasser	til	Simen	Hegstad	i	KM	og	Midt-Norsk	
Gutter15	
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Løyper/	Maskiner	
Stokkvola	tusenårsti	har	gjort	en	fantastisk	jobb	med	løypenettet	denne	sommeren	også.		
Så	en	stor	takk	til	dugnadsgjengen.	
Ingen	store	utfordringer	når	det	gjelder	løypemaskin	eller	snøskuter.	
	
	
Inntektbringende	tiltak	
Tradisjonelle	mors-	og	farsdagslotterier.	
Utleie	av	skihytta	til	ulike	arrangement.	
	
Skiklær			
Hadde	en	runde	med	bestilling	av	skiklær	i	høst	også.		Takk	til	Anne	Grete	Reitan	som	
bisto	oss	med	dette	i	år	også.	
	
	
	
Styret	vil	få	takke	alle	som	har	bidratt	gjennom	sesongens	arrangement	og	dugnader.	
En	spesiell	takk	til	løypekjørerne	som	har	stått	på	og	ordnet	flotte	forhold,	når	det	bare	
er	snø	nok.	
Også	en	takk	til	de	som	holder	det	rent	og	fint	på	skihytta	og	sanitæranlegg.	
	
Takk	til	våre	sposorer	som	støtter	skiidretten	i	Aasguten	
	
	
Åsen	27.02.2017	
Jostein	Øien	
	



	

		 	 	

Respekt	
Samhold	
Trivsel	IL	Aasguten			 	

Årsmelding	Stokkvola	Tusenårssti	2016	
	
Styret	har	bestått	av		
	 Per	Olav	Skjesol	(leder)	
	 Trond	Revhaug	(nestleder)	
	 Kjell	Stokkan	(kasserer)	
	 Asbjørn	Andersen	
	 Gaute	Evenhus	(fra	hovedstyret)		
	
Tusenårsstien	har	også	i	år	vært	flittig	brukt	og	bruken	ligger	på	samme	nivå	som	i	fjor.	
Det	er	utført	noe	mindre	vedlikeholdsarbeid	på	stien.	
	
I	2016	er	det	foretatt	en	god	del	forbedringer	skiløyper	på	fjellet.	Det	er	gjennomført	
drenering	og	lagt	ned	flere	stikkrenner	på	Alstadrunden	slik	at	denne	det	blir	bedre	
forhold	ved	lite	snø.	Gjerde	ved	beitfeltet	er	flyttet.		
	
Det	er	også	gjennomført	en	del	arbeider	i	øvre	del	av	lysløypa	og	på	stadion.	Traseen	skal	
derfor	nå	være	i	meget	god	stand.		
	
Det	er	jobbet	en	hel	del	med	turskiltprosjektet	i	sommer	og	til	sammen	12	stier	er	nå	er	
ryddet,	merket	og	skiltet,	tegnet	inn	på	kart	og	beskrevet	som	turforslag	på	UT.no.	Dette	
har	vi	fått	mange	positive	tilbakemeldinger	på	og	det	fører	til	at	alle	stiene	på	fjellet	nå	blir	
brukt	flittig.	Det	er	flere	som	nå	har	oppdaget	stier	de	ikke	kjente	til	fra	før.		
	
Asbjørn	Andersen	og	Kjell	Stokkan	har	fungert	som	arbeidsleder	for	løypearbeidet	og	lagt	
ned	betydelig	innsats.	I	tillegg	er	det	flere	som	har	deltatt	på	dugnad	etc.			
	
I	2016	har	vi	fått	tildelt	74.100	i	spillemidler	og	mva	refusjon	og	har	nå	ca.	136	000	i	
egenkapital.	Dette	er	44	000	mindre	enn	i	fjor.	Av	dette	er	kroner	50	000	satt	på	egen	
konto	for	framtidig	vedlikehold	av	stien.	
	
I	2017	planlegges	det	noe	mer	dreneringsarbeider	og	merking	av	flere	stier.		
	
Åsen	28	februar	2017	
	
	
Per	Olav	Skjesol		
Leder	
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Respekt	

Samhold	

Trivsel	IL	Aasguten	

	

	

ÅRSMELDING	

ÅSEN	TRENINGSSENTER	2016	

	
	
Styret:	

ü Ann	Cathrin	Fossum,	leder	
ü Jørgen	Reitan,	kasserer	
ü Sveinung	Mossing,	sekretær	
ü Maiken	Sandberg,	styremedlem	
	

	
Antall	møter:	
3	stk.	

Mye,	til	tider	daglig,	kommunikasjon	via	ei	lukket	gruppe	på	«messenger»,	en	

chattekanal	som	finnes	på	facebook.	

	

Renholder:	
Amalie	Rønning	

	

Trenere:	
Spinning	 Aerobic/Step/Shake/tabata	 Styrke	

Morten	Einarsve	

Morten	Andre	Stokkan	

Ann	Cathrin	Fossum	

Irene	Solberg	

Katrine	Selven	

Lina	Amalie	Einarsve	

Ann	Cathrin	Fossum	

	
	
Priser:	
1500,-	for	enkeltmedlemmer	

3000,-	for	familie	

Medlemskap	i	IL	Aasguten	kreves.	
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Respekt	

Samhold	

Trivsel	IL	Aasguten	

Antall	medlemmer:	
Ca.	200	medlemmer.	En	liten	oppgang	fra	året	før,	holder	seg	stabilt.	

I	all	hovedsak	årsmedlemskap.		

Enkelte	feriemedlemmer	i	forbindelse	med	jul-,	vinter-,	påske-	og	sommerferie.	Mange	

faste	som	ønsker	ferie	trening.	

	

	

Økonomi:	
Se	regnskap.	

	

Årets	innhold:	
Åpent	senter	hver	dag	fra	kl.	06.00-23.00.	

Kundene	har	kode	til	ytterdør	og	det	har	vært	en	god	løsning.	

E-post	sendes	ut	til	våre	kunder	med	viktig	informasjon	og	ny	kode	til	døra,	ca	4	ganger	i	

året.	Vi	bytter	kode	etter	ferier.	

Senteret	har	stabile	trenere,	som	har	hatt	gruppetimer	i	2.	etasje.	Katrine	Selven	og	

Irene	Solberg	ville	ha	en	pause	som	trener,	våren	2016.	Lina	Amalie	Einarsve	ble	trener	i	

august-	desember.	

Ser	det	er	flere	og	flere	som	trener	nede	selv,	egen	trening	er	i	vekst.	Det	er	bra	med	folk	

på	aerobic	og	styrektimer.	Spinning	timene	har	vært	lite	besøkt	i	2016.	

Vaskedugnad	ble	gjort	i	august.	

Styret	bestemte	seg	for	å	feire	3	årsjubileum	i	januar	2017.	

Vi	har	kjøpt	ny	tv	og	hengt	den	opp	i	taket	i	oppvarmingssonen.	

Har	kjøpt	inn	hyller	for	oppbevaring	av	manualer	oppe	og	nede.	

Investert	i	noe	nytt	treningsutstyr:	benkpress,	trapbar,	treningsmatter	oppe	og	nede,	

manualer	oppe	og	dips	nede.	

Ser	det	blir	en	del	slitasje	og	at	noe	av	utstyret	må	byttes	ut	eller	repareres.	Har	kastet	

en	del	steppkasser,	da	de	er	ødelagt/	slitt.	

I	desember	var	noen	uheldig	og	kjørte	inn	i	klubbhuset	pga	is	og	veldig	glatt	føre.	Det	ble	

en	del	skader	på	huset	ute	og	inne.	Vi	fikk	tak	i	takstmann	og	fikk	hjelp	til	å	reparere	

skadene.		

Vi	tok	bort	deler	av	kassen	i	gangen,	slik	at	vi	får	inn	folk	med	rullestol.			

	
Sluttkommentar:	
Styret	i	Åsen	treningssenter	ønsker	å	takke	alle	medlemmer.	

Artig	å	aktivisere	den	yngre,	til	den	voksne	del	av	medlemsmassen	i	laget	J		
	
	
	
	
Åsen,	13.02.2017	
for	Åsen	treningssenter	
Ann	Cathrin	Fossum		
	
	


